
 

PROTOKOLL Styrelsemöte Helsingborgs Yacht Club 

 

Dag   2023-05-02 

 

Tid   18.00-20.00 

 

Närvarande  Jens Rönnow 

   Lennart Holm 

   Louise Lundquist  

   Göran Andersson     

 

Anmält förhinder Pierre Werner  

 

 

 

§ 47   Mötets öppnande 

 

Louise Lundquist förklarade mötet för öppnat. 

 

§ 48   Val av justeringsman 

 

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Göran Andersson. 

 

§ 49   Ekonomi 

 

Lennart redogjorde för ekonomin i HYC samt NHMAB.  

Renovering av bryggorna pågår och kommer att belasta ekonomin inom kort.  

 

§ 50   NHMAB  

 

Byte av skadat virke längs bryggorna pågår. 

Elen på bryggorna är i behov av underhåll, statusinventering och åtgärder utreds. 

Dykundersökning av infästningar mm pågår för att säkerställa status för bryggor/kajer under ytan.   

 

§ 41   Sjösättning 

 

I samband med sjösättning/upptagning kommer det hädanefter att tydliggöras att det är båtägarens 

egen försäkring som används vid eventuell skada. Strikt förbud mot alkoholfötäring hos båtägare 

som skall ha sin båt lyft kommer att gälla. Om person uppvisar alkholpåverkat beteende/förtäring 

kan lyft komma att nekas.  

   

§ 42   Kontroll båtplatsavgifter 

 

Utökad/bättre kontroll avbetalda avgifter skall genomföras under säsongen. Kontrolltags införs som 

skall stämmas av mot den digitala app som idag visar betald avgift. Vid betaldkontrolllavgift märks 

båten med en tagg och dagens datum.  

 

  



§ 52   Arrendeavtal  

 

Möte HYC/Helsingborg stad genomfördes 2/5, diskussioner förs om arrendets omfattning. Arbetet 

fortgår med målsättning att ha ett omförhandlat avtal på plats under juni.   

 

§ 43   Båtplatsavgifter 

 

Vid vårmötet presenterades 2 olika alternativ för båtplatsavgifter;  

- Som idag en avgift oavsett period då båten ligger i.  

- 2 avgifter; en för sommsrsäsing och en vintersäsong.  

Styrelsen ommer att lägga fram ett förslag för beslut på årsmötet i november.  

 

   Gästplatser 

Beslut om att höja husbilsplatserna under högsäsong till 450 kr/dygn. Högsäsong v 24-33.  

 

§ 44  Inbrott 

 

Det har förekommit ett ökat antal inbrott/skadegörelse i hamnen senaste veckorna då fler båtar lagts 

i sjön. Viktigt är att det polisanmäls. Meddela gärna kansliet om incidenter. Styrelsen jobbar vidare 

med förslag på rondering. Diskussionen med staden om grindar kommer att återupptas när 

arrendeavtal landat.  

 

 

§ 45  Arbetsgrupper 

Vid vårmötet lyftes idén om arbetsgrupper för ökat engagemang och ideellt engagemang i 

föreningen. Styrelsen kommer att skicka ut förfrågan om intresset att engagera sig och sammankalla 

dessa.   

 

 

§ 46   Övrigt 

 

Inga övriga frågor.  

 

 

Nästa möte: 13/6 kl 18.00 (på klubbhuset HYC) 

 

Mötet förklaras avslutat och ordförande tackade de närvarande för deras medverkan. 

 

 

 

Ordförande och protokollförare 

 

 

Louise Lundquist 

 

 

Justeras 

 

  

Jens Rönnow   

 

 



 

    

 

 

 


